



Strike Appeal

The 6,000 members of the Toronto Civic Employees Union (TCEU) Local 416 CUPE have been on strike for four weeks against their employer, the City of Toronto. The employer is demanding numerous concessions from the workers, on their seniority rights and their benefits, as examples.

These workers perform outside municipal jobs, everything from water treatment, to garbage collection, to parks maintenance.

The city is trying to use the excuse of the economic climate and public fears to whip up anti-union sentiment, but the members of Local 416 continue to push back against this attack on their hard-won rights in their workplaces.

While Local 416's Bargaining Committee continues to seek a negotiated settlement, the Mayor and Council continue to bargain through the media, undermining the process at every turn and doing everything in their power to turn the public against our members.

Every other worker with the City of Toronto has negotiated settlements that include fair, standard wage increases and no concessions – including police, fire fighters, housing workers, and transit workers. Even city councillors got a bigger pay increase than is currently being offered to our members.

Support your sisters and brothers in their struggle to negotiate a fair contract!

Get Updates and Send Web Support -- Visit the Local's Strike Website:
www.local416.org

Financial support

Cheques can be made payable and mailed to:
TCEU Local 416 Strike Fund
110 Laird Drive
Toronto, Ontario
M4G 3V3

Your support is greatly appreciated.

A handwritten signature in black ink that reads "Sid Ryan".

Patrick (Sid) Ryan
President

A handwritten signature in black ink that reads "Fred Hahn".

Fred Hahn
Secretary-Treasurer



Appel de soutien aux grévistes

Les 6 000 membres du Syndicat des employés municipaux de Toronto (TCEU), section locale 416 du SCFP, sont en grève depuis 4 semaines. L'employeur demande de nombreuses concessions à ses employés, notamment au chapitre de l'ancienneté et des avantages sociaux.

Il s'agit des cols bleus de la municipalité qui travaillent dans les secteurs du traitement de l'eau à la collecte des ordures en passant par l'entretien des parcs.

La ville tente de se servir du climat économique et des craintes des citoyens pour susciter un climat antisyndical, mais les membres de la section locale 79 continuent à se battre contre cette attaque en règle dirigée contre des droits obtenus de haute lutte.

Pendant que le Comité de négociation de la section locale 416 s'efforce toujours de conclure une entente négociée, le maire et le conseil poursuivent la négociation par médias interposés et tentent par tous les moyens de retourner l'opinion publique contre nos membres.

Un travailleur sur 2 à la ville de Toronto a négocié une entente équitable sans concessions et comportant une augmentation de salaire conforme à la moyenne – notamment, les policiers, les pompiers et les travailleurs du logement social et des transports en commun. Même les conseillers municipaux ont obtenu une augmentation de salaire plus importante que ce qui est actuellement offert à nos membres.

Appuyez vos consœurs et confrères dans leur lutte pour négocier un contrat équitable !

Obtenez des mises à jour et faites parvenir vos appuis Web-- rendez-vous sur le site Web de la section locale : www.local416.org

Soutien financier

Les chèques peuvent être faits à l'ordre de :
Fonds de grève de la section locale 416 TCEU
110 Laird Drive
Toronto, Ontario
M4G 3V3

Votre appui est grandement apprécié.

Patrick (Sid) Ryan
Président

Fred Hahn
Secrétaire-trésorier